
  
 
 
 
 
INTERPELLATION (M) – Lärdomar av pandemin  
Till ansvarigt regionråd Eva Lindberg (S) 
 
Gävleborg och hela världen befinner sig i en brinnande pandemi. Vi har gått igenom den 
första vågen och är nu mitt inne i den andra. Vi kan se att dödligheten och smittspridningen 
varierar mellan länder och mellan de olika regionerna. Gävleborg är tyvärr en av de mest 
drabbade regionerna och man frågar sig såklart vad det kan bero på.  
 
Ganska direkt när vi såg pandemins konsekvenser för samhället och vården så krävde vi i 
oppositionen att en Coronakommission skulle tillsättas både nationellt och regionalt. Den 
nationella kommissionen tillsattes och har levererat en första delrapport.  
När vi däremot krävde en regional kommission så var det inte aktuellt för majoriteten. 
Däremot skulle man under hösten tillsätta en tjänstemannagrupp för att utvärdera våra 
insatser under pandemin. 
 
För oss moderater är det viktigt att vi tar lärdomar av pandemin så vi kan förbättra oss inför 
eventuellt kommande sådana och den vi är mitt i. Det finns fortfarande risk för att det 
kommer en tredje våg. Att då inte tillsätta en extern kommission är för oss obegripligt. Men 
oavkortat detta så är det viktigt att vi får svar på en del frågor. 
 
Av den anledningen ställer jag följande frågor till regionstyrelsens ordförande: 
 

1. Hur kommer det sig att smittan tog sig in på våra särskilda boenden i länet? 

 

2. Vad är anledningen till att vi i Gävleborg blev en region som drabbades värst?  

 

3. Varför anser inte regionstyrelsens ordförande att en extern oberoende utvärdering tillför 

nytta för oss? 
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